
          Äldrerådsmöte 11 . 10. 22                          

 

         Mötet öppnades kl 13.00  alla ordinarie medlemmar var 

         närvarande. Ordförande valdes att föra protokollet. 

          

  1.    Information av Ove Smeds om nuläget i äldreomsorgen i  

         Jomala . 

     
   2.   Diskussion inför Äldrerådsseminariet  25.10.22 

          Frågor som kan tas upp i grupparbetet= 

          Indexförhöjda pensioner. 

          Subventionerad tand och fotvård för pensionärer. 

       

    3.  Noterades att  äldrerådet inte blivit tillfrågade inför 

          budgetbehandlingen angående äldrerådets verksamhet. 

           

    4.   Mötet avslutades kl 14.00 .Nästa möte i mitten av november. 

            
           PS  hela äldrerådet anmälde sig till seminariet 25.10 gm 

           Ove Smeds 

 

           Elsbet Jansson ordförande och sekreterare. 

    

 


